
Her er innspelet på budsjett frå råd for personar med nedsatt funskjonsevne.
Kan du få lagt den i saka til kommunestyret.
 
Edith


